
Zápis č. 9/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Hradce, 
konaného v zasedací místnosti obecního úřadu obce Hradce 

dne 24.11.2023, od 15.30 hodin. 
 

 

 

Místo konání: budova OÚ Hradce 
Začátek: 15:30 hodin 
Zasedání řídil: Ivo Brabec 
Přítomni: 6 ze 7 členů zastupitelstva obce 
Ivo Brabec, Stanislav Anderle, Marie Brenkusová, Hana Švejkarová, Jan Veselý, Martina 
Vojáčková 
Omluveni: Monika Vacková 
Host: - 
 

 

1) Zahájení 
Zasedání Zastupitelstva obce Hradce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil v 15,30 hodin 

místostarosta Ivo Brabec „dále předsedající“. 
Předsedající přivítal přítomné a z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) 
konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva ze 7, tj. nadpoloviční většina a 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

 

2) Schválení programu a určení ověřovatelů zápisů a zapisovatele 
 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Jako ověřovatele zápisu předsedající navrhl Hanu Švejkarovou, Marii Brenkusovou, 
zapisovatelem určil Jana Veselého. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
 
Návrh usnesení: ZO Hradce určuje ověřovateli zápisu Hanu Švejkarovou, Marii Brenkusovou 
a zapisovatelem Jana Veselého. 
Hlasování o návrhu usnesení: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení č. 01/09/2023 bylo přijato. 
 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu schůze (vyvěšen 17.11.2023)  

– příloha 2 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům. 
 
Návrh usnesení: ZO schvaluje program 9. zasedání: 
1. Kontrola zápisu z předešlého zastupitelstva  
2. Vyhláška o odpadech pro rok 2024 
3. Vyhláška o místních poplatcích 2024 - psi 



4. Inventarizace majetku 
5. Rozpočtová opatření 
6. Zimní údržba 
7. ZTV Hradce - Samoty 
8. Různé, diskuze 
 
Na návrh zastupitelů byly doplněny body: 
- informace z finančního výboru 
 
Hlasování o návrhu usnesení: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 02/09/2023 bylo přijato. 

 
3) Kontrola zápisu z předešlého zastupitelstva 
Předsedající seznámil přítomné s body projednávanými na předchozím zasedání.  
 
Na předchozím zasedání ZO byl schválen usnesením 05/08/2023 záměr pronájmu pozemku 
parc.č. 1178/4 v kat.území Hradce u Homol. Vzhledem k tomu, že od majitelů sousedních 
nemovitostí byly vzneseny připomínky k záměru pronájmu, navrhuje vedení obce pozemek 
nepronajímat a revokovat/zrušit usnesení 05/08/2023. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Hradce revokuje/ruší usnesení 05/08/2023 ze dne 14.09.2023. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: PRO – 5, PROTI – 0 , ZDRŽEL SE – 1 
Usnesení č. 03/09/2023 bylo přijato. 
 
 
4) Vyhláška o odpadech pro rok 2024 
Předsedající informoval přítomné o nárůstu nákladů za svoz odpadu ze strany poskytovatele 
těchto služeb a seznámil přítomné se záměrem navýšit poplatek za svoz odpadů, aby byly 
pokryty náklady. Bylo navrženo zvýšení o 200 Kč/obyvatel/rok (17Kč/ obyvatel/měsíc) s tím, 
že by byla zrušena sleva pro seniory od 65 let včetně. 
Obecně závazná vyhláška bude schvalována na příštím ZO. 
Diskuse: Byl vznesen návrh na snížení poplatku za svoz odpadu a úhradu těchto vícenákladů z 
rozpočtu obce. 
 
 
5) Vyhláška o místních poplatcích 2024 - psi 
Předsedající seznámil s návrhem zvýšení poplatku za psa na 200 Kč/pes/rok a 250 Kč za 

každého dalšího psa. Zvýšení má pokrýt náklady za pravidelné platby odchytové službě a 

útulku Animal Rescue.  

Obecně závazná vyhláška bude schvalována na příštím ZO. 
 

 

 

 

 



 

6) Inventarizace majetku 
Předsedající informoval ZO o vydání příkazu k provedení inventarizace majetku a závazků za 
rok 2023 a o složení inventarizační komise. ZO bere příkaz k provedení inventarizace na 
vědomí vč. složení inventarizační komise (Bc. Hana Švejkarová, Ing. Jan Veselý, Marie 
Brenkusová). K návrhu nebyl vznesen žádný protinávrh. 

Návrh usnesení:  
ZO Hradce bere na vědomí Příkaz k provedení inventarizace majetku a závazků za rok 2023 
vč. složení inventarizační komise. 
Hlasování o návrhu usnesení: PRO – 6, PROTI – 0 , ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 04/09/2023 bylo přijato. 
 

 

7) Rozpočtová opatření 
Předsedající předložil ZO na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2023, 7/2023 a 8/2023 v 
pravomoci starosty. K návrhu nebyl vznesen žádný protinávrh. 

Diskuze: Pan Anderle žádá vyškrtnout dar 20T Kč Spolku Svobodné Hradce, který darovala 
starostka z rozpočtového opatření z důvodu, že ve spolkovém rejstříku není zveřejněna 
informace  o volbě předsedy po 4 letech. 

Návrh usnesení:  
ZO Hradce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2023, 7/2023 a 8/2023 
Hlasování o návrhu usnesení: PRO – 6, PROTI – 0 , ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 05/09/2023 bylo přijato. 
 

8) Zimní údržba 
Předsedající seznámil přítomné o dohodě s obcí Lipí ohledně zimní údržby . 
V pondělí 27.11.2023 má proběhnout zasedání ZO Lipí a pak obdrží starostka návrh smlouvy 
na zimní údržbu. 
 
 
9) ZTV Hradce - Samoty  
Zastupitelstvo na jednání ZO dne 18.02.2020 odsouhlasilo na žádost investorů převzetí 
budoucí účelové komunikace „ZTV Hradce Samoty“ a na jednání  ZO dne 23.02.2023 pověřilo 
starostku obce k uzavření dohody (smlouvy o smlouvě budoucí) s investory. Smlouvu 
vypracovala advokátní kancelář Ondřej Trnka a znění smlouvy bylo odsouhlaseno investory. 
Smlouva byla předána zastupitelům k prostudování a bude schvalována na příštím jednání 
ZO. 
 

10) Různé, diskuze 
 
a/ Martina Vojáčková jako předsedkyně finančního výboru informovala ZO o závěrech 

finanční kontroly konané dne 25.10.2023. 

Závěr: Doklady jsou vedeny předepsaným způsobem. Vše bez závad. 

 



b/Ivo Brabec podal rezignaci na funkci místostarosty a rezignace byla přijata. 

Volba nového místostarosty 
Předsedající navrhl na pozici místostarosty Jana Veselého. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
Zastupitelstvo obce Hradce volí místostarostou Jana Veselého 
Hlasování: PRO – 4, PROTI – 1 , ZDRŽEL SE – 1 
Místostarosta obce byl schválen. 
 
 
Volba předsedy kontrolního výboru. 
Jan Veselý vzhledem k výše uvedené volbě na pozici místostarosty rezignoval z funkce 
předsedy kontrolního výboru. 
Předsedající navrhl za nového předsedu kontrolního výboru pana Iva Brabce. 
Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům.  
K návrhu Předsedy kontrolního výboru nebyly vzneseny jiné návrhy zastupiteli obce. 
Zastupitelstvo volí předsedou kontrolního výboru pana Ivo Brabce. 
Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1. 
Předseda kontrolního výboru byl schválen. 
 
c/ Paní Šinoglová vznesla žádost, aby bylo v zápisech detailněji informováno o dotčených 
pozemcích, smluvách, změnách ÚP,…etc. 
 
d/ Návrh paní Šinoglové na odvoz odpadu jednou za 14 dní, aby došlo ke snížení nákladů za 
svoz. 
 
e/ Paní Švejkarová a paní Šinoglová se pozastavily nad počtem vozidel zaparkovaných vedle 
komunikace u domu pana Juhásze a znečišťováním komunikace a okolí komunikace při 
čištění motorů.  
 
Předsedající ukončil jednání zastupitelstva 24.11.2023, v 16,05 hodin. 
 
Zapsal: Jan Veselý dne 27.11.2023    ........................................... 
 

 

Ověřovatelé zápisu:  Hana Švejkarová  ........................................... 
 

Marie Brenkusová   ........................................... 
 

 

Ivo Brabec      ........................................... 
 
 
 
Razítko obce (není povinné): 


